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 Waiver (Reason :______________________________) 

 Direct line of responsible staff: _____________
_ 

 

  Form 1: REGISTRATION FORM 
表格 1: 登記表格 

 
 
Thank you for your interest in Bridgeway Prime Shop Fund Management Limited (“Bridgeway”). Please 
complete this Registration Form and return to us at Room 1502-3, 15/F, New World Tower 1, 16-18 
Queen's Road Central, Hong Kong in a sealed envelope or email to cs@bwfund.com. 

我們很高興得知您對本公司感興趣。煩請填妥此表格，並以封口信封郵寄至香港中環皇后大道中 16-18 號新世

界大廈 1 座 15 樓 1502-3 室或電郵至  cs@bwfund.com。 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
To:   Bridgeway Prime Shop Fund Management Limited 
致:    盛滙商舖基金管理有限公司 
 

I am interested to learn more about your Company and the services that it offers. I now invite your 
Company to contact me in future, please find my contact information as follows: 
本人有興趣了解    貴公司及其所提供的服務，現邀請    貴公司日後透過以下聯絡資料聯絡本人: 
 

Mr/Mrs/Ms/Dr/Company (Please delete as appropriate): 
先生/太太/小姐/博士/醫生/公司 (請刪去不適用者): 
 
  

Name in English 英文名字                                                                                      Name in Chinese 中文名字 

 
 

Email address 電郵地址                                                                                           Contact phone number  聯絡電話號碼 

 
 

Mailing address 地址 

 
 

HKID Card/Passport/Company Registration Number  香港身份證/護照/公司註冊號碼  

 
 
__________________________________________                                                   __________________________________________                       

Signature  簽署                                                                                         Date: 日期 
 
When you provide your contact details, Bridgeway may use them to send you direct marketing materials. If you would like to opt out, please check 
the below box: 盛匯有可能用您所提供的個人資料作直接行銷用途。若您不欲收到我們的推廣資料，請選擇以下方格： 

 I/We do not wish to receive marketing materials from Bridgeway  
本人/我們不欲本人/我們所提供的個人資料用於直接行銷目的。 

Or if, at any time, you do not wish to further receive marketing materials from us, please write to us at cs@bwfund.com OR Rm 1502-3, 15/F, New 
World Tower 1, 16-18 Queen's Road Central, Hong Kong, and we will cease sending you marketing materials without charge. Please visit 
www.bwfund.com for the latest data privacy policy of Bridgeway. 您如在任何時候不欲收到我們的推廣資料，請把要求寄往 cs@bwfund.com 或

香港中環皇后大道中 16-18 號新世界大廈 1 座 15 樓 1502-1503 室，我們將會停止向您寄發推廣資料，並不會就此收取費用。有關盛匯的最

新資料私隱條例，請瀏覽 www.bwfund.com 

 
If you would like to opt out from receiving circular mail, please place a "No Circular Mail" sticker on the letter box. The stickers are freely available 
at all post offices, Public Enquiry Service Centres of District Offices as well as estate management offices of public housing estates and selected 
private residential developments. However, circular mail posted by the Government and related organisations, Legislative Councillors, District 
Councillors, election candidates and charitable bodies eligible for tax relief under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance are exempted from 
this opt-out scheme. 如你不欲收取通函郵件，請在信箱貼上「不收取通函」標貼，標貼可於全線郵政局、各區民政事務處的公眾諮詢服務

中心、公共屋邨辦事處和個別 私人屋苑的管理處免費索取。請注意，「不收取通函」標貼機制並不涵蓋由政府及相關機構、立法會議員

／區議會議員、選舉候選人和根據《稅務條例》第 88 條獲 豁免繳稅的屬公共性質的慈善機構或信託團體所投寄的通函郵件。’ 
 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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mailto:請把要求寄往cs@bwfund.com

